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Referat fra møte i FAU Fevik skole 

Tid: 15.10.24 kl. 1830 

 

Til stede:  
Silje Kristin Johnsen- 1.trinn 

Linn B. Thorbjørnsen- 2.trinn 

Marit B. Tveide- 3.trinn 

Ingrid Svendsen- 4.trinn 

Atle Larsen- 5.trinn 

Nathalie Heimtun- 6.trinn 

Hege Beate Stavset- 7-trinn 

Marie Malming- 8.trinn  

Tor Asbjørn Grændsen- 9. trinn 

 

Rektor Roald Abrahamsen 

 

Ikke til stede:  

Charles Rojahn- 10.trinn 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Saker: 
 
9/24: Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent. Er det noen som har noe til evt.? 

  
 

10/24: Valg av verv for neste FAU periode 

Valgt:  

• Leder: Marit Bolstad Tveide, har signeringsrett 

• Nestleder: Ingrid Svendsen, har signeringsrett  

• Kasserer: Tor Asbjørn Grændsen, har signeringsrett 

• Sekretær: Hege Beate Stavset 
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Valgt SU 

• Rep. 1: FAU- leder Marit B. Tveide 

o Vara nestleder Ingrid Svendsen 

• Rep. 2: repr. FAU: Linn B. Thorbjørnsen 

o Vara: Nathalie Heimtun 

Valgt KFU 

• Rep.1: Atle Larsen 

• Rep. 2: Marie R. Malming 

 
11/24: Nytt fra trinnene: 

1.   

2. Fint foreldremøte. Skal ha nytt klassemøte for snakk om nettvett. 

3.   

4. Audition og etterlysning på informasjon i forkant. Skolen sender ut lik info, som planlagt. 

5.  Ønsker at skolen sender ut link til hvor man kan finne ulike planer som psykososial plan og 

opplæringsplan  

6.   

7. Skillevegger i dusjene.  

8. Bra møte med barnevakten.  

9.   

10.  

 
12/24: Økonomi ved Fevik skole 

- Stramme rammer og lite handlingsrom. Likt for alle skolene i kommunen. De nye 

innstramningene og neste års kutt vil forverre situasjonen ytterligere. 

- Status per i dag er et overforbruk på 7% 

- Inntekter som var forventet og tatt høyde for i inneværende budsjett har endret seg i løpet av 

året. Det ble blant annet tatt høyde for høyere refusjoner ift blant annet gjesteelever (flyttet), 

IMDI-midler, større utgifter til ferie-SFO pga at påmeldingen ikke stemmer med de reelle 

brukerne som møter opp, ingen ansatte fikk videreutdanning med vikarordning, samt andre 

uforutsette hendelser. Det er bekymring rundt de nye kuttene som vil komme for budsjett 2025. 

Kommunedirektørens forslag legges frem 29.10 og det blir da lagt ut til høring. Høringsinnspill 

må sendes før formannskapsmøtet 05.12, og budsjettet vedtas endelig i kommunestyremøtet 

19.12.24.  

 

13/ 24: Avvik ved Fevik skole 
Det varierer i forhold til hvor mye avvik som meldes inn. (går i «bølgedaler»)  

Minstenorm for lærertetthet ser bedre ut nå i høst ved siste GSI- rapportering pr. 01.10. Den slår litt ulikt 

ut på de ulike hovedtrinnene. 1.-4.trinn har 0,2 årsverk over minstenorm, 5.-7.trinn har 0,8 årsverk under 

minstenorm, mens 8.-10.trinn har 0,1 årsverk over minstenorm. Totalt sett for 1.-10.trinn, så er snittet 

på minstenorm for lærertetthet  -0,6, mens vi i fjor manglet 4,5 årsverk for å innfri minstenormen. 

 

14/ 24: Lavvoen 
Ass. rektor Bjørn Kristian Holmesland har oversikten og ansvar for progresjonen.  
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Skolen har fått sponset materialer og vært i kontakt med et par snekkere. Vi skal etterspørre nærmere 

info om status i saken. 

 

15/24: Nytt fra SU og KFU. 
Mye engasjement på første møte. 

Gjennomgikk høringsuttalelse for mobilbruk. 

Stemte for mobilreglene. 

 

16/24: Åpen skole  

I år blir Åpen skole torsdag 7.november. Nytt i år blir at det flyttes til dagtid. Forslag fra skolen er å 

avvikle det i tidsrommet mellom kl. 14- 16.  

Det ble snakket om mange mulige måter å gjennomføre FAU sin del av arrangementet. 

Forslag som kom: 

- Kutte kake og bare servere lapskaus, siden det er middagstid. 

- Ha ulike aktiviteter/ tombola i klasserom til ulike trinn, som foreldrekontakter har ansvar for. 

- Flytte kaféen til kantina, og ikke bruke hallen. 

- Engasjere f.eks. ungdomstrinnet til å ha ulike aktiviteter i klasserommene. 

o Kakelotteri 

o Ansiktsmaling 

o Bidra på kafédriften 

Hallen er booket til oss denne dagen. 

Det ble dannet en komité med Marit B. Tveide, Ingrid Svendsen og Nathalie Heimtun. 

Lage en fellesmelding som går ut til alle trinnenes FB-grupper. 

 

17/24 Årshjulet 
 For oktober: 

- Planlegge kafé på Åpen skole 

o Se egen sak over 

- 17.maikommité blir kalt inn på eget møte med en fra FAU og forrige års komité 

o Hege Beate kan kontaktes når neste års komité er klar. 

 

Eventuelt 
 

 

 

 

 

 


